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PROTOKÓŁ Nr XXV11/2021
Z OBRAD  XXVII  SESJI

RADY  POWIATU  NOWOTOMYSKIEGO

z dnia  26 kwietnia  2021  r.

w  zdalnym  trybie  obradowania

1.  Otwarcie  XXVII  sesji  i stwierdzenie  quorum.

Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  Renata  Gruszka  o godzinie  13.00

otworzyła  obrady  XXVII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Przewodnicząca  poinformowała,

że sesja odbywa  się  w zdalnym  trybie  obradowania.  Przewodnicząca  powitała  radnych,

Starostę  Nowotomyskiego  -  Andrzeja  Wilkońskiego,  Wicestarostę  Nowotomyskiego  -

Marcina  Brambora,  członków  Zarządu  Powiatu,  Sekretarza  Powiatu  -  Ewę  Bąbelek,  Skarbnika

Powiatu  -  Barbarę  Golon  oraz  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  -Łukasza  Nyczkowskiego.

Przewodnicząca  poprosiła  radnych  o potwierdzenie  swojej  obecności  drogą

elektroniczną.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  obecność  potwierdziło  19  radnych  i

stwierdziła  quorum  oraz  prawomocność  obrad.

Lista obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr 1 do protokołu.

Przewodnicząca  przypomniała,  że  obrady  sesji  są  transmitowane  i nagrywane,

a administratorem  nagrań  jest  Starosta  Nowotomyski.

2. Przedstawienie  porządku  obrad.

Przewodnicząca  poinformowała,  że porządek  obrad  wraz  z wszystkimi  materiałami  był

dostępny  na tabletach,  w Biuletynie  Informacji  Publicznej  oraz  na tablicy  ogłoszeń  Starostwa

Powiatowego  i zapytała,  czy  do porządku  obrad  są pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

3. Przyjęcie  protokołu  z XXVI  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  poinformowała,  że do protokołu  z XXVI  sesji  nie  wpłynęły  żadne  uwagi

lub  wnioski  na piśmie.

Przewodnicząca  poddała  protokół  pod  głosowanie.

Głosowano  w  sprawie:

Przyjęcie  protokołu  z XXVI sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Wyniki  głosowania

ZA: 18,  PRZECIW:  O, WSTRZYMUJĘ  SIĘ: O, BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

ZA (18)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Ireneusz  Kozecki,  Zbigniew  Markowski,
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Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek Pieprzyk,  Edwin  Pigla, Adam  Pilc, Tomasz

Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

BRAK GŁOSU (1)

Patryk  Kąkolewski

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  przyjęła  protokół  z XXVI sesji Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

4.  Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu  Powiatu

Nowotomyskiego  w okresie  międzysesyjnym.

Sprawozdanie  Starosty  Nowotomyskiego  z działalności  Zarządu Powiatu  Nowotomyskiego  w

okresie  międzysesyjnym  stanowi  załącznik  nr 2 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w  okresie  międzysesyjnym  odbyły  się  3

posiedzenia  Zarządu.  Wszystkie  informacje  radni  otrzymali  na tablety.  Przewodnicząca

zapytała,  czy są pytania  do sprawozdania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji.  Nikt  się  nie

zgłosił.

5. Sprawozdanie  z działalności  PCPR w zakresie  realizowanych  zadań  w 2020  roku  oraz

przedstawienie  potrzeb  w powyższym  zakresie.

Sprawozdanie  z działalności  PCPR w zakresie  realizowanych  zadań w  2020  roku  oraz

przedstawienie  potrzeb  w powyższym  zakresie  stanowi  załącznik  nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w punkcie  6, 7 i8  znajdują  się  również  materiały

dotyczące  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  i zaproponowała,  aby w ramach  jednej

prezentacji  Dyrektor  omówił  4 punkty,  pytania  zadawane  były  na końcu,  a przyjmowanie

poszczególnych  sprawozdań  odbywało  się osobno.  Przewodnicząca  poprosiła  Dyrektora  PCPR

o zabranie  głosu.

Dyrektor  PCPR -  Łukasz  Nyczkowski  przedstawił  informację  z realizacji  zadań  PCPR w

formie  prezentacji  multimedialnej.  Pan Dyrektor  omówił  następujące  zagadnienia:

-  najważniejsze  obszary  działalności  PCPR, tj. niepełnosprawność,  pomoc  społeczna,

interwencja  kryzysowa  i piecza  zastępcza;

-  projekty,  programy  oraz  aktywność  konkursową;

-  potrzeby  PCPR.

Przewodnicząca  zapytała,  czy do prezentacji  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się  do

dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie zgłosił.

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  bez uwag  przyjęła  sprawozdanie  z działalności  PCPR

w zakresie  realizowanych  zadań  w 2020  roku  oraz  przedstawienie  potrzeb  w powyższym

zakresie.
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6.  Sprawozdanie  organizatora  rodzinnej  pieczy  zastępczej  za rok  2020  wraz  ze

sprawozdaniem  z 3-1etniego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej.

Sprawozdanie  organizatora  rodzinnej  pieczy  zastępczej  za rok  2020  wraz  ze sprawozdaniem  z

3-1etniego  programu  rozwoju  pieczy  zastępczej  stanowi  załącznik  nr 4 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  tego  punktu  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do

dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez  uwag  przyjęła  sprawozdanie  organizatora

rodzinnej  pieczy  zastępczej  za rok  2020  wraz  ze sprawozdaniem  z 3-1etniego  programu

rozwoju  pieczy  zastępczej.

7.  Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu  Działania  na  Rzecz  Osób

Niepełnosprawnych  w Powiecie  Nowotomyskim.

Sprawozdanie  z realizacji  Powiatowego  Programu  Działania  na Rzecz Osób  Niepełnosprawnych

w Powiecie  Nowotomyskim  stanowi  załącznik  nr 5 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  tego  punktu  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do

dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez  uwag  przyjęła  sprawozdanie  z realizacji

Powiatowego  Programu  Działania  na  Rzecz  Osób  Niepełnosprawnych  w  Powiecie

Nowotomyskim.

8. Ocena  zasobów  pomocy  społecznej  za 2020  rok.

Ocena  zasobów  pomocy  społecznej  za 2020  rok stanowi  załącznik  nr 6 do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  do  tego  punktu  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do

dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie  zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez  uwag  przyjęła  ocenę  zasobów  pomocy

społecznej  za 2020  rok.

Przewodnicząca  podziękowała  Dyrektorowi  PCPR  za przygotowanie  obszernych

materiałów  na dzisiejszą  sesję  oraz  za prezentację.

9. Informacja  o zimowym  utrzymaniu  dróg powiatowych  w sezonie 2020/2021  oraz

informacja  o stanie  mostów  i dróg  powiatowych.

Informacja o zimowym utrzymaniu dróg powiatowych  w sezonie 2020/2021 oraz informacja o
stanie  mostów  i dróg  powiatowych  stanowi  załącznik  nr 7 do protokołu.

str. 3



Przewodnicząca  stwierdziła,  że informacja  była umieszczona  na tabletach  i zapytała,

czy do tego  punktu  są pytania  i poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt

się  nie zgłosił.

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  bez  uwag  przyjęła  informację  o zimowym

utrzymaniu  dróg powiatowych  w sezonie 2020/2021  oraz informację  o stanie mostów  i dróg
powiatowych.

IO. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie:

a)  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021

Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021 stanowi
załącznik  nr 8 do protokołu.

Autopoprawka  do  projektu  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany
budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021 stanowi  załącznik  nr 9 do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb

wynikających  z realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w planach  budżetowych:

Starostwa  Powiatowego  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu,

Powiatowego  Urzędu  Pracy  w Nowym  Tomyślu,

Zespołu  Szkół  nr 2 w Nowym  Tomyślu,

Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej  w Nowym  Tomyślu.

Pani  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Skarbnik  Powiatu  przedstawiła  autopoprawkę  do projektu  uchwały  Rady Powiatu

Nowotomyskiego  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok 2021  wraz  z autopoprawką  do projektu

uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Wyniki  głosowania

za: 19,  przeciw:  O, wstrzymuję  się:  O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

za (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXV11/261/2020  w
sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.
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Z powodu  problemów  technicznych,  o godzinie  13.50  nastąpiła  przerwa.

Obrady  wznowiono  o godzinie  13.54.

Obecnych  19  radnych.

b)  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2021-  2032

Projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu

Nowotomyskiego  na lata 2021-  2032  stanowi  załącznik  nr IO do protokołu.

Autopoprawka  do projektu  uchwały  Rady Powiatu  Nowotomyskiego  w sprawie  uchwalenia

zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata 2021  -  2032  stanowi

załącznik  nr Il  do protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zabranie  głosu  panią  Skarbnik  Powiatu.

Z uwagi  na problemy  techniczne,  pani  Skarbnik  nie mogła  omówić  projektu  uchwały  i

autopoprawki.

Przewodnicząca  poinformowała,  że zmiany  w przedmaiotowym  projekcie  uchwały

wynikają  z wprowadzonych  środków  finansowych  oraz  zmian  projektów  do  realizacji.

Przewodnicząca  dodała,  że radni  na wspólnym  posiedzeniu  Komisji  pozytywnie  zaopiniowali

projekt  uchwały  wraz  z autopoprawką.

Przewodnicząca  poprosiła  o  zgłaszanie  się  do  dyskusji  drogą  elektroniczną.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  jest  potrzeba  omówienia  projektu  uchwały  wraz  z

autopoprawką,  ponieważ  pani  Skarbnik  udało  się zalogować  do systemu.  Nikt  się nie  zgłosił.

Głosowano  w  sprawie:

uchwalenia  zmian  w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  na lata

2021-  2032.

Wyniki  głosowania

za: 19,  przeciw:  O, wstrzymuję  się:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

za (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas,  Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc,  Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXV11/262/2020  w

sprawie  uchwalenia  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego

na lata  2021-  2032.

c)  udzielenia  pomocy  finansowej  w postaci  dotacji  celowej  na realizację  opracowania

dotyczącego  aktualizacji  sporządzonego  w 2002  r. dokumentu  pt.:  "Bilans  wód

podziemnych  na  terenie  powiatów:  kaliskiego,  leszczyńskiego,  obornickiego,

wągrowieckiego,  chodzieskiego,  grodziskiego,  nowotomyskiego  i konińskiego  -
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województwo  wielkopolskie

Województwo  Wielkopolskie

Powiat  Nowotomyski",  realizowanego  przez

Projekt  uchwały  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w postaci dotacji  celowej  na

realizację  opracowania  dotyczącego  aktualizacji  sporządzonego  w 2002 r. dokumentu  pt.: "Bilans  wód

podziemnych  na terenie  powiatów:  kaliskiego,  leszczyńskiego,  obornickiego,  wągrowieckiego,

chodzieskiego,  grodziskiego,  nowotomyskiego  i konińskiego  - województwo  wielkopolskie  - Powiat

Nowotomyski",  realizowanego  przez Województwo  Wielkopolskie  stanowi  załącznik  nr 12 do

protokołu.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

udzielenia  pomocy  finansowej  w  postaci  dotacji  celowej  na realizację  opracowania

dotyczącego  aktualizacji  sporządzonego  w 2002  r. dokumentu  pt.:  "Bilans  wód  podziemnych

na  terenie  powiatów:  kaliskiego,  leszczyńskiego,  obornickiego,  wągrowieckiego,

chodzieskiego,  grodziskiego,  nowotomyskiego  i konińskiego  - województwo  wielkopolskie  -

Powiat  Nowotomyski",  realizowanego  przez  Województwo  Wielkopolskie.

Wyniki  głosowania

za: 19,  przeciw:  O, wstrzymuję  się: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

za (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg, Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada  Powiatu  Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXV11/263/2020  w
sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  w postaci  dotacji  celowej  na realizację  opracowania

dotyczącego  aktualizacji  sporządzonego  w 2002  r. dokumentu  pt.:  "Bilans  wód  podziemnych

na  terenie  powiatów:  kaliskiego,  leszczyńskiego,  obornickiego,  wągrowieckiego,

chodzieskiego,  grodziskiego,  nowotomyskiego  i konińskiego  - województwo  wielkopolskie  -

Powiat  Nowotomyski",  realizowanego  przez  Województwo  Wielkopolskie.

d)  przyznania  dotacji  w  roku  2021  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków,  położonym  lub

znajdującym  się  na obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie stanowiącym  jego

własności  (Parafia  Rzymskokatolicka  pw.  Najświętszej  Maryi  Panny  Wniebowziętej,

św.  Jana  Chrzciciela  i św.  Jana  Ewangelisty  w Lwówku)

Projekt uchwały  w sprawie  przyznania  dotacji  w roku 2021 na prace konserwatorskie,

restauratorskie  lub roboty  budowlane  przy zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków,  położonym  lub
znajdującym  się  na obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie stanowiącym  jego własności  (Parafia
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Rzymskokatolicka  pw. Najświętszej  Maryi Panny Wniebowziętej,  św. Jana Chrzciciela i św. Jana

Ewangelisty  w Lwówku)  stanowi  załącznik  nr 13  do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że Zarząd  Powiatu  zaproponował  kwotę  w wysokości

50.000,00  zł. Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  zauważył,  że w projekcie  uchwały  jest  pewne  niedopracowanie.  W projekcie

wpisano  odręcznie  kwotę  50.000,00  zł, natomiast  nie ma dopracowania  jeżeli  chodzi  o wpis

kwoty,,słownie".  Radny  zapytał,  czy w takiej  formie  może  być ten  wpis  przegłosowany,  czy też

powinno  to być uzupełnione  i poprawione?

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  poinformowała,  że na posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  również  zadała  to

pytanie.  Przewodnicząca  uzyskała  informację,  że w takiej  postaci  można  głosować  ponieważ

jest  to projekt  uchwały  z propozycją  Zarządu,  a radni  mogą  się  odnieść  do tej  kwoty  i mogą

zaproponować  inną  wysokość  dotacji.  W uchwale,  którą  podpisze  Przewodnicząca,  będzie

wpisana  również  kwota  słownie.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  jeszcze  zabrać  głos?  Nikt  się nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

przyznania  dotacji  w  roku  2021 na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków,  położonym  lub znajdującym  się  na

obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie  stanowiącym  jego  własności  (Parafia

Rzymskokatolicka  pw.  Najświętszej  Maryi  Panny  Wniebowziętej,  św. Jana Chrzciciela  i św. Jana

Ewangelisty  w Lwówku).

Wyniki  głosowania

za:  19,  przeciw:  O, wstrzymuję  się:  O, BRAK  GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

za (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXVl1/264/2020 w
sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2021  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub

roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków,  położonym  lub

znajdującym  się  na obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie stanowiącym  jego  własności

(Parafia  Rzymskokatolicka  pw.  Najświętszej  Maryi  Panny  Wniebowziętej,  św.  jana

Chrzciciela  i św.  Jana  Ewangelisty  w Lwówku).
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e) przyznania  dotacji  w roku  2021  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków,  położonym  lub znajdującym  się

na  obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie  stanowiącym  jego  własności  (Parafia

Rzymskokatolicka  pw.  Najświętszego  Serca  Pana  Jezusa  w Nowym  Tomyślu)

Projekt  uchwały  w sprawie przyznania  dotacji  w roku 2021 na prace konserwatorskie,

restauratorskie  lub roboty  budowlane  przy zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków,  położonym  lub
znajdującym  się  na obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie stanowiącym  jego  własności  (Parafia

Rzymskokatolicka  pw. Najświętszego  Serca Pana Jezusa w Nowym  Tomyślu)  stanowi  załącznik  nr 14
do protokołu.

Przewodnicząca  poinformowała,  że Zarząd Powiatu  w  przypadku  tego  projektu

uchwały  również  zaproponował  kwotę  w wysokości  50.000,00  zł. Przewodnicząca  dodała,  że

w  tegorocznym  budżecie  została  zabezpieczona  kwota  IOO.OOO,OO zł  na prace

konserwatorskie.  Wpłynęły  trzy  wnioski  do Zarządu  o przyznanie  dofinansowania,  ale tylko

dwa  spełniały  wszystkie  wymogi  formalne,  stąd  też propozycja  Zarządu,  aby  dotację  podzielić

równomiernie  po 50.000,00  zł.

Przewodnicząca  poprosiła  o zgłaszanie  się  do dyskusji  drogą  elektroniczną.  Nikt  się  nie

zgłosił.

Głosowano  w sprawie:

przyznania  dotacji  w roku  2021  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub roboty

budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do rejestru  zabytków,  położonym  lub znajdującym  się  na

obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie  stanowiącym  jego  własności  (Parafia

Rzymskokatolicka  pw. Najświętszego  Serca  Pana Jezusa  w Nowym  Tomyślu).

Wyniki  głosowania

za: 19,  przeciw:  O, wstrzymuję  się: O, BRAK GŁOSU:  O, NIEOBECNI:  0

Wyniki  imienne:

za (19)

Marcin  Brambor,  Dariusz  Chłopek,  Konrad  Drąg,  Adam  Frąckowiak,  Maria  Galas, Renata

Gruszka,  Dorota  Kaczmarek,  Sylwester  Kamyszek,  Patryk  Kąkolewski,  Ireneusz  Kozecki,

Zbigniew  Markowski,  Władysław  Napierała,  Krzysztof  Pacholak,  Jacek  Pieprzyk,  Edwin  Pigla,

Adam  Pilc, Tomasz  Szczechowicz,  Marek  Wichtowski,  Andrzej  Wilkoński

Rada Powiatu Nowotomyskiego  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr XXV11/263/2020 w
sprawie  przyznania  dotacji  w roku  2021  na prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub

roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków,  położonym  lub

znajdującym  się na obszarze  powiatu  nowotomyskiego,  nie stanowiącym  jego  własności

(Parafia  Rzymskokatolicka  pw.  Najświętszego  Serca  Pana  Jezusa  w Nowym  Tomyślu).

11.  Interpelacje  i zapytania  Radnych.

Przewodnicząca  poinformowała,  że w dniu dzisiejszym,  w poczcie  elektronicznej

znalazła  się  interpelacja  radnego  Adama  Pilca.  Przewodnicząca  odczytała  przedmiotową
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interpelację  w sprawie  przeprowadzenia  remontu  nawierzchni  drogi  powiatowej  nr 1731P  na

odcinku  Lwówek  -  Zębowo  oraz  ścięcia  poboczy  na odcinku  Lwówek  - Komorowo,  której

kserokopia  stanowi  załącznik  nr 15  do protokołu.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  teraz  odczytać  zapytanie  bądź

interpelację?

W dyskusji  wzięli  udział:

- Sylwester  Kamyszek:

Radny  poinformował,  że ma  zapytanie,  które  złoży  w  formie  elektronicznej

bezpośrednio  po sesji.  Zapytanie  dotyczy  sprawy  w Gminie  Kuślin,  gdzie  rozpoczęto  budowę

farmy  wiatrowej.  Radny  zapytał,  czy są uzgodnienia  z Zarządem  Powiatu  i zarządem  dróg

powiatowych  odnośnie  korzystania  z dróg  powiatowych  przez  inwestora?  Radny  dodał,  że ta

inwestycja  potrwa  przynajmniej  rok  i na pewno  będą  ponadnormatywne,  ponadgabarytowe

pojazdy  i elementy,  które  będą  tam  przywożone.  Radny  wniósł  o to, aby radni  otrzymali  w

możliwie  krótkim  czasie  informację  w tym  zakresie.

Kserokopia  zapytania  stanowi  załącznik  nr 16  do protokołu.

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  poprosiła,  aby to zapytanie  w formie  pisemnej  trafiło  jak  najszybciej

do Biura Rady. Po otrzymaniu,  Przewodnicząca  przekaże  zapytanie  do pana Starosty,  a

odpowiedź  na zapytanie,  jak i na wcześniejszą  interpelację  radnego  Pilca zostanie  udzielona

na piŚmie.

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  poinformował,  że pragnie  złożyć  interpelację  na ręce Przewodniczącej  do

Starosty  Nowotomyskiego.  Radny  odczytał  interpelację,  w której  Radny  wniósł  o zakończenie

przebudowy  drogi  powiatowej  nr 2738P  na odcinku  od m. Róża do m. Stary  Tomyśl  i ujęcie  tej

przebudowy  do realizacji  w roku  2021.  Radny  przekaże  interpelację  w formie  pisemnej  do

Biura  Rady.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 17  do protokołu.

Następnie  radny  odczytał  drugą  interpelację,  w której  radny  wniósł  o przedstawienie  sytuacji

finansowej  Powiatu  Nowotomyskiego  za lata 2010  -  2020  w układzie  tabelarycznym.  Radny

przekaże  interpelację  w formie  pisemnej  do Biura  Rady.

Kserokopia  interpelacji  stanowi  załącznik  nr 18  do protokołu.

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  poinformowała,  że po otrzymaniu  interpelacji  w formie  pisemnej

przekaże  je do pana  Starosty.

- Adam  Pilc:

Radny  poinformował,  że podczas  sesji w dniu 29 grudnia  ubiegłego  roku,  radny

przedstawił  zestawienie  podziału  środków  na inwestycje  drogowe  i radny  wskazał  na pewne

dysproporcje  w  podziale  tych  środków.  W  odpowiedzi  poinformowano  radnego,  że

Przewodnicząca  skierowała  do Zarządu  Powiatu  oraz  wydziałów  merytorycznych  tą informację

celem  przygotowania  rzetelnych,  obszernych  i przejrzystych  zestawień  wszystkich  inwestycji,

nie tylko  inwestycji  i robót  drogowych  wykonanych  na terenie  poszczególnych  gmin  Powiatu

Nowotomyskiego  od początku  istnienia  Powiatu.  Radny  dodał,  że czas leci, podejmowane  są
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kolejne  inwestycje,  a w przekonaniu  radnego  te dysproporcje  jeszcze  bardziej  się pogłębiają,

dlatego  radny  pyta,  kiedy  można  się spodziewać  tej  informacji?

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  poinformowała,  że  przedstawiony  w piśmie  przez  radnego  Pilca

materiał,  został  skierowany  do Zarządu  i zbiorcze  opracowywanie  materiałów  jest na

ukończeniu.  Prawdopodobnie  na  sesji  majowej  zostanie  przedstawiona  informacja.

Przewodnicząca  poprosiła  Starostę  o doprecyzowanie,  na jakim  etapie  jest  kompletowanie  i

sporządzanie  dokumentacji.

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poinformował,  że w ubiegłym  tygodniu  spłynęły  materiały  dotyczące  innych

inwestycji  niż drogowe  i dodał,  że postara  się,  aby  na sesję  majową  radni  otrzymali  materiały.

Starosta  zwrócił  uwagę,  że wydziały,  które  przy  tym  pracowały,  przede  wszystkim  Wydział

Finansów  i Wydział  Infrastruktury  Drogowej  zostały  dotknięte  absencją  kilku  tygodniową  ze

względu  na pandemię.  Z tego  tytułu  jest  pewne  opóźnienie,  ale na sesję  majową  zostaną

przygotowane  materiały  zbiorcze.

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  dodała,  że wydziały  sięgnęły  najdalej  jak  się  dało  w materiałach

źródłowych.  Od momentu  powstania  powiatów  były  różne  struktury  organizacyjne  i nie

zawsze  były  to wydziały  w Starostwie.  Na tyle  na ile udało  się  w archiwum  dotrzeć  do

materiałów,  na tyle  informacje  są sporządzane.  Tak  jak  Przewodnicząca  pisała  w piśmie  do

radnego  Adama  Pilca,  będzie  to  przedstawione  na sesji  również  w formie  prezentacji,  tak  aby

te  informacje  oprócz  radnych  mogły  także  trafić  do mieszkańców  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  zapytała,  czy  ktoś  z radnych  chciałby  jeszcze  złożyć  zapytanie  bądź

interpelację?  Nikt  się nie  zgłosił.

12.  Wolne  głosy  i wnioski.

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chciałby  zabrać  głos?  Przewodnicząca

poprosiła  o zgłaszanie  się do dyskusji  drogą  elektroniczną.

W dyskusji  wzięli  udział:

- Ireneusz  Kozecki:

Radny  poinformował,  że na ostatniej  sesji  zadał  pytanie  odnośnie  artykułu,  który

ukazał  się w gazecie,,Powiaty  -  Gminy"  dotyczącego  pozyskania  środków  zewnętrznych  przez

Powiat.  Zaprotokołowane  jest  w protokole  z ostatniej  sesji,  że Starosta  zapyta  redaktora,  skąd

te  informacje  się ukazały?  Czy Starosta  ma  już  tą  wiedzę  i czy mógłby  tej  informacji  udzielić?

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  odpowiedział,  że o ile  dobrze  pamięta,  to  powiedział,  że akurat  tej  gazety  nie

czyta  i nie  udzielał  tej informacji,  ani jej  nie  autoryzował.  Prawdopodobnie  chodzi  o

informację,  której  udzielił  pan Poseł,  a Starosta  nie docierał  do tej informacji.  Jeżeli  radny

Kozecki  postawi  pytanie,  w jakim  zakresie,  jakie  środki  otrzymaliśmy  jako  Powiat,  to taką

informację  Starosta  przygotuje  ze źródeł,  które  ma Starostwo.  Do artykułów  prasowych,  które

Starosta  nie autoryzuje,  Starosta  nie  będzie  się odnosił.

- Ireneusz  Kozecki:
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Radny  stwierdził,  że jeżeli  otrzyma  na piśmie,  to będzie  zadowolony,  natomiast  w

protokole  jest  zapis,  że jeżeli  radny  oczekuje  odpowiedzi,  to Starosta  może  zapytać.  Dlatego

radny  zapytał,  czy Starosta  zapytał,  ponieważ  jest  to  zapis  z protokołu  z ostatniej  sesji.

- Dorota  Kaczmarek:

Radna  poinformowała,  że od początku  roku,  dzięki  aprobacie  Starosty  i Zarządu,

zaangażowaniu  Wicestarosty  i pracowników  Starostwa,  w Powiecie,  w ramach  Eko Roku

realizowany  jest projekt  ,,to  Eko  myśl".  Jego  celem  jest zachęcenie  mieszkańców  do

odpowiednich  zachowań  ekologicznego  stylu  życia, a przede  wszystkim  motywowanie  do

dbania  o szeroko  rozumiane  środowisko.  Pomimo  ograniczeń  związanych  z obecną  sytuacją

zrealizowanych  zostało  wiele  konkursów,  akcji  i prezentacji.  Radna  ma nadzieję,  że w kolejnych

miesiącach  będzie  można  bardziej  praktycznie  niż zdalnie  realizować  plany.  Radną  cieszy  duże

zainteresowanie  wśród  mieszkańców,  ale dobrze  byłoby  dotrzeć  do większej  liczby  osób

promujących  styl bycia Eko. Obecnie  trwa  kolejny  konkurs  pod hasłem,,Miesiąc  dla ziemi,

wieki  dla  pokoleń",  stąd prośba  do  radnych  oraz  osób uczestniczących  i oglądających

transmisję  o wsparcie  tej  inicjatywy  i działań  poprzez  informowanie  i zachęcanie

społeczeństwa  do zaglądania  na powiatową  stronę  internetową.  Radna  dodała,  że gminne

strony  internetowe  są częściej  obserwowane  niż informacje  zawarte  na stronie  powiatowej,

dlatego  wsparcie  Gmin  w promowaniu  działań  byłoby  bardzo  cenne.  Radna  uważa,  że warto

wykorzystać  zróżnicowany  potencjał  i uaktywnić  wiele  osób z Powiatu.  Radna liczy na

indywidualne  propozycje,  które  można  by wykorzystać  w działaniach  związanych  z ekologią.

Radna,  w  imieniu  organizatorów  podziękowała  wszystkim,  którzy  odpowiedzieli  na

zaproszenie.  Pandemia  oraz  problem  ochrony  środowiska  są  jednymi  z priorytetowych

zagadnień,  wokół  których  powinno  się  skupić.  Radna dodała,  że wszelkie  informacje  o

projekcie  znajdują  się  na stronie  internetowej  Powiatu,  a radni  otrzymają  informację  na

tablety.

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  również  zachęciła  do udziału  w programie,  ponieważ  jest  bardzo

ciekawy.  Widać  na facebook-u  jak  wiele  dzieje  się w tym  zakresie.  Przewodnicząca  dodała,  że

ma nadzieję,  że jeszcze  więcej  będzie  się działo,  kiedy  pandemia  osłabnie  i będzie  można  się

spotykać.

- Adam  Frąckowiak:

Radny  nawiązał  do apelu,  który  Rada Powiatu  na ostatniej  sesji wystosowała  do

niepublicznych  zakładów  opieki  zdrowotnej  i zapytał,  jak na dzień dzisiejszy  wyglądają

szczepienia  w związku  z naszym  apelem  ?

- Andrzej  Wilkoński:

Starosta  poprosił  o udzielenie  odpowiedzi  osobę  zaangażowaną  w proces  szczepień  -

panią  Sekretarz,  która  jest  pełnomocnikiem  w tym  zakresie  i przekaże  najświeższe  informacje.

- Ewa Bąbelek:

Sekretarz  Powiatu  poinformowała,  że na posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  w dniu 23

kwietnia  br. obecny  był  Dyrektor  SP ZOZ wraz  z Zastępcą.  Pan Dyrektor  przedstawiłinformację,

jeżeli  chodzi  o liczbę  wykonanych  szczepień  za okres  od 4 stycznia  do 21 kwietnia.  Pierwszą

dawką  zostało  zaszczepionych  8280  osób,  drugą  dawką  3294  osoby.  Średnio  na jeden  dzień
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wychodzi  140  osób na jeden  zespół  szczepienny.  Szpital  prowadzi  szczepienia  w trzech

punktach:  w punkcie  w Nowym  Tomyślu  w obiekcie  w Powiatowym  Centrum  Sportu,  w

Kuślinie  i Miedzichowie.  Z informacji  przekazanych  przez  NFZ, według  stanu  na dzień 12

kwietnia  zaszczepionych  zostało  około  15%  naszej  populacji,  a do zaszczepienia  zostało  jeszcze

około  50000  osób.  Przy  założeniu,  że te punkty,  które  dotychczas  były,  będą  w dalszym  ciągu

w takiej  ilości,  potrzebne  byłyby  54 tygodnie,  aby zaszczepić  całą  dorosłą  populację  Powiatu.

W przypadku  zwiększenia  liczby  punktów  szczepień  o 3 lub 4 stanowiska  szczepiące,  które

mają  powstać  w ramach  Punktu  Szczepień  Powszechnych,  wystarczyłyby  23 tygodnie  do

zaszczepienia  całej  dorosłej  populacji  Powiatu.  Pani Sekretarz  podziękowała  spółce  Zdrovita,

ponieważ  personel  medyczny  zatrudniony  w Spółce  jest  bardzo  otwarty  na współpracę.  Pani

Sekretarz  dodała,  że niestety  nie można  liczyć  na współpracę  przychodni  Panaceum.  Jeżeli

chodzi  o pozostałe  gminy,  burmistrzowie  i wójtowie  podejmowali  rozmowy  z podmiotami

medycznymi  na swoim  terenie  i jeżeli  zajdzie  taka  potrzeba,  mamy  pole  do dalszych  rozmów  i

negocjacji  w celu  pozyskania  lekarzy,  pielęgniarek,  czy innych  pracowników  medycznych  do

pomocy  przy  szczepieniu  w punkcie  powszechnym.  Pani Sekretarz  zapytała,  jakich  informacji

jeszcze  mogłaby  udzielić  radnemu  Frąckowiakowi?

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  dodała,  że rozumie,  że Radnemu  chodziło  o Apel,  który  Rada Powiatu

podjęła  na ostatniej  sesji.  Tak  jak  pani  Sekretarz  powiedziała,  spółka  Zdrovita  bardzo  aktywnie

włączyła  się w proces  szczepień.  Na ostatnim  Zarządzie  pan Dyrektor  powiedział,  że ze strony

spółki  Panaceum  tylko  jedna  pielęgniarka  wyraziła  chęć  pomocy.  Na prośbę  Dyrektora  SP ZOZ

spółka  Zdrovita  zabezpiecza  do  szczepień  w  soboty  dwie  pielęgniarki  oraz  lekarza.

Przewodnicząca  dodała,  że trzykrotnie  już spółka  Zdrovita  uczestniczyła  w tych  szczepieniach

i zaplanowane  są kolejne  soboty  w maju  i czerwcu.  Przewodnicząca  ma nadzieję,  że obie  strony

są zadowolone  z tej współpracy.  Przewodnicząca  dodała,  że bezpośrednio  uczestnicząc  w

szczepieniach,  widzi  duże  zmiany  na korzyść  od momentu  przeniesienia  punktu  szczepień  do

Powiatowego  Centrum  Sportu.  Wszystko  odbywa  się  bardzo  płynnie.  Przewodnicząca  złożyła

podziękowania  dla pracowników  Powiatowego  Centrum  Sportu,  którzy  wspierają  proces

organizacyjny  oraz  dla  pana  Starosty  i pracowników  Starostwa,  którzy  uczestniczą  w

organizacji  masowego  punktu  szczepień.  W minioną  środę  odbyła  się  wizytacja  Narodowego

Funduszu  Zdrowia  i przebiegła  ona bardzo  dobrze,  punkt  został  zaakceptowany  do spełnienia

swojej  roli i z tego  co wiadomo  od Dyrektora  SP ZOZ ma on ruszyć  od 4 maja  br. Z informacji,

które  posiada  Przewodnicząca,  jeśli  tylko  będzie  odpowiednia  liczba  szczepionek,  to  od 4 maja

mają  być czynne  4 stanowiska  do szczepień  do poniedziałku  do piątku  w godzinach  od 8.00  do

15.00.  Jeżeli szczepionek  będzie  więcej,  jest  możliwość  utworzenia  kolejnych  stanowisk.

Zespoły  szczepienne  wspiera  lekarz.  Od poniedziałku  do piątku  lekarza  zabezpiecza  szpital,  a

w soboty  zabezpiecza  Zdrovita.  W soboty  szczepienia  odbywają  się  od godziny  8.00  do 13.00.

Przewodnicząca  dodała,  że punkty  są specjalistycznie  wyposażone,  jest  świetnie  przeszkolony

personel,  który  daje  z siebie  wszystko,  aby  proces  szczepień  przebiegał  sprawnie.

Przewodnicząca  ma nadzieję,  że będzie  wystarczająca  ilość  szczepionek,  aby  szczepień  mogło

się  odbywać  więcej,  żeby  dać radę  zaszczepić  populację  w 23 tygodnie.  Przewodnicząca

zapytała,  czy dla radnego  Frąckowiaka  przekazane  informacje  są wyczerpujące?
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- Adam  Frąckowiak:

Radny  podziękował  i poinformował,  że są różne  komentarze  w mieście  i radny  chciał,

aby  było  słyszalne,  jak  podchodzą  do tej  sytuacji  niepubliczne  zakłady  opieki  zdrowotnej.

- Renata  Gruszka:

Przewodnicząca  zapytała,  czy ktoś  z radnych  chce jeszcze  zabrać  głos?  Nikt  się nie

zgłosił.  Przewodnicząca  przypomniała  o konieczności  składania  oświadczeń  majątkowych  do

końca  kwietnia.  Kolejną  sesję  Przewodnicząca  planuje  na dzień  26 maja  o godz.  13.00.

13.  Zamknięcie  XXVII  sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Przewodnicząca  o godz.  14.25  zamknęła  obrady  XXVII  sesji  Rady  Powiatu

Nowotomyskiego.

Nagranie  obrad  XXVII sesji Rady Powiatu  stanowi  załącznik  nr 19  do protokołu.

PR!EWODNICZĄCA  RADY

"R"eDn'a'Fa G'Ć'!'\

Przygotował(a):  Agnieszka  Henicz

Przygotowano  przy  pomocy  programu  eSesja.pl
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